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To: EPEEEE) EEE@ minvws.nl]
)From: 5.1.2e

Sent: Mon 2/22/2021 9:46:30 AM

Subject: FW: Dit is het bronbestand

Received: Mon 2/22/2021 9:46:30 AM

Crisis jeugdzorg dus ook meegenomen.

ver:IEEE)EEEe ivi
Verzonden: maandag 22 februari 2021 10:13

Aan:

CC: il @minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Dit is het bronbestand

)<JEEECI© inv. i>
@minvws.nl>

In aanvulling. Dit mailtje heb ik gisteren gestuurd naar UMCA. De tekst komt van [IEEE Dit is dus alleen JGGZ

(geprioriteerd).

De informatie klopt, en we begrijpen de urgentie van jullie vraag heel goed. De vaccinatie van de GGZ medewerkers en

crisisdiensten is daarom inderdaad onderdeel van het vaccineren van verschillende groepen geprioriteerde zorgmedewerkers met

AstraZeneca. Dat is gestart vanaf half februari en loopt door tot in maart en begin april. We hadden natuurlijk graag gezien dat

dit sneller kon maar het aantal vaccins AstraZeneca is veel lager gebleken dan eerder verwacht. Daarbij zijn de leveringen
onregelmatig. Desalniettemin is het vaccineren van deze groepen gestart, dus ik hoop dat ook jullie medewerkers binnen

afzienbare tijd een uitnodiging ontvangt. En dat het ondertussen lukt om de uitbraak onder controle te houden.

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/coronavirus-vaccinatie /volgorde-van-vaccinatie-tegen-het-coronavirus/velgorde-

vaccinatie-zorgmedewerkers

Hartelijke groet en fijn weekend,

Nav deze vraag:

lets heel anders, ik had nog een vraagje waar jij misschien advies in kan geven.

Afgelopen 10dagen zijn we door infectie met Covid van een dwangvoeding patiente een COVID Cohort afdeling geworden, de 3

maal daags dwangvoeding is een hoog risico handeling voor COVID-overdracht, waarbij 5-6 verpleegkundigen dicht op patiente en

elkaar zijn. Hierbij moet een sonde worden ingebracht worden en komen veel aerosolen vrij. Verpleegkundigen en stafleden van

naburige units zijn ook geinfecteerd met het COVID-virus.

Gelukkig hebben we vandaag de Covid Cohort afdeling kunnen opheffen en is de uitbraak onder controle, maar ik vroeg me af of je

een advies hebt om toegang tot vaccinaties te bespoedigen?
De kinderen op de afdeling zijn zo ernstig bij ons en niet uitplaatsbaar wat het zo kwetsbaar maakt.

Verzonden: maandag 22 februari 2021 10:04

Aan: 5.1.2e minvws.nl>; ) minvws.nl>

CC: ) <BECHILIN @ .nl>; ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Dit is het bronbestand

Mijn zin was voor de vaccinatiebrief bedoeld. Maar als RIVM expliciet aangeeft welke groep nu gevaccineerd wordt en BW was

hier eerst onderdeel van zullen we toch moeten uitleggen: deze nu niet om x reden.

van:IEEBENo invws.ol>
Verzonden: maandag 22 februari 2021 09:35

Aan:

CC:

Onderwerp: RE: Dit is het bronbestand
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Hoi,

Wij schakelen met [EE TEER <r de jeugdzorgmedewerkers. Komt goed. Geen actie van jullie kant nodig.

En ik heb deze zin van jou opgevat als "nu geen aandacht aan BW besteden”: Zou nu niet naar buiten gaan met dit nieuws.

Niemand gaat daar nu specifiek op in. Wel voor debat achter de hand houden als Valente ontevreden is en dit insteekt.

We maken nu een QA, zowel voor debat als voor woordvoering, waarin we uitleggen dat BW wel bij GGZ hoort, maar dat we

daarvoor een andere route kiezen. Zelfde geldt voor acute jeugdzorgmedewerkers (we zoeken andere route).

Groet

van: INEEXECNNNERED© minvws.nl>
Verzonden: maandag 22 februari 2021 09:18

aan:[CETBCEETN© invws.n. >; INEERECNI) EXE minvws.n!>
Onderwerp: FW: Dit is het bronbestand

+EEN

Ik herken even niet dat ik gezegd zou hebben dit niet te vermelden. Ik wist nl helemaal niet dat RIVM steeds bericht op hun site

plaatst. Maargoed even miscomm denk ik, no problem.

Maar als er vandaag bericht komt, dan graag gewoon vermelden waarom intramurale BW nu niet etc.

JEgele vraag [ERE a's acute jeugdzorgmedewerkers nu ook meegaan moeten die ook op de site van RIVM.

IBEX schakel jij even met [JERE cor goede tekst?

EEN

Verzonden: zondag 21 februari 2021 21:47

Aan:[IEE minvws.ni>; ERE minvws.ni>

Onderwerp: RE: Dit is het bronbestand

KEEN
Zie dat r ook weer ingedoken is... blijft wel een discussie met de getallen.
Heb orige week maandag nog gesproken, mijn beeld was dat aantallen van flowchart niet veel hoefden te wijzigen.
Dit pleit er wel voor dat we iets zeggen over BW kan want anders roept persbericht vragen op (zeker van bepaalde partijen).
En mag ik nog een keer vragen hoe het met de

kunnen?

Dubbel
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